
PROTOKOLNrV/2011

z obrad V SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 28 stycznia 2011 r.

Otwarcia obrad V Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^ Przewodniczajsy
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzit na podstawie listy obecnosci, ze w sesji uczestniczy
15 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada moze obradowac i
podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- ZastejDca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna MichaIska,
- Kierownik Gospodarki KomunaInej - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor GZEAS - Pani Bozena Wilczek,
- Dyrektor Gminnej Biblioteki
Publicznej w Kolbieli - Pani Janina Wieczorek,

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Czlek6wce - Pani Malgorzata Szostak,

- Radny Powiatu - Pan Grzegorz Michalczyk,
- Kierownik SPZOZ w Koibieli - Pani Elzbieta Frydrysiak,
- dziennikarz ,,Tygodnika Regionalnego" - Pan Artur Kubajek,

- soltysi wedlug dolajczonej listy oraz mieszkancy.

Przewodnicza_cy powital przybytych i przedstawil proponowany porzajdek obrad.

Proponowany porzadek obrad

Przewodnicza_cy zapytal czy saJakies uwagi lub wnioski do proponowanego porza^dku obrad.
Uwag ani wniosk6w do proponowanego porzajdku obrad nie zgloszono.

Przewodniczajcy poddal pod glosowanie porzajdek obrad.
Zajego przyjeciem gtosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych si? -
nie bylo. Porzadek obrad zostal przyj^ty przy 15 glosach za .

Realizujqc pkt 3 por/.;j<Iku obrad Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokotu z obrad IV Sesji.

Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodniczajcy poddal pod glosowanie przyje_cie protokolu z obrad IV Sesji Rady Gminy
Kolbiel.

1



Za jego przyj$ciem glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymuj^cych si? - nie bylo. Protok61 z obrad IVSesji Rady Gminy Kolbiel zostal przyj$ty
przy 15 glosach za.

Ucali/nj;jc pkt 4 por/;jdku obrad Przewodnicz^cy przekazal glos W6jtowi Gminy, kt6ry
przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci mi^dzysesyjnej.

10 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z Rada^ Soleckq. wsi Sufczyn. Spotkanie
dotyczyly wydzierzawienia dworku w Sufczynie. WstejDnie Rada Solecka opowiedziala sie^ za
sprzedazq. dworku. Decyzja mieszkafic6w w tej kwestii zostanie ustalona na zebraniu
wiejskim.
12 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w pogrzebie bylego Radnego Gminy Kolbiel Pana
Zdzislawa Jalochy.
W6jt Gminy poprosit o uczczenie pami$ci zmarlego minuta^ciszy.
15 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w otwarciu punktu ratownictwa medycznego w Nowej
Wsi. Zwr6cil uwag$, ze po kilku latach staran udalo si$ zapewnic skutecznosc pomocy
ratownictwa medycznego dla mieszkanc6w Gminy Kolbiel na zasadach okreslonych
przepisami prawa.
19 stycznia W6jt Gminy uczestniczy! wraz z Kierownikiem Gminnego Osrodka Pomocy
Spolecznej Pania^ Jolanta^ Zdunczyk w ,,Jaselkach" wystawianych przez doroslych
niepelnosprawnych, uczestnik6w Warsztat6w Terapii Zaj$ciowej, prowadzonych przez
Stowarzyszenie ,,Jestesmy" oraz dzieci z przedszkola.
Podzi$kowat radnym, kt6rzy poparli udzielnie pomocy fmansowej na dzialanie Warsztat6w
Terapii Zaj^ciowej. Poinformowal, ze od 2011 r. ta dzialalnoscjest fmansowana z budzetu
powiatu.

W6jt Gminy poinformowal, ze w najblizszym czasie ruszy lI tura naboru wniosk6w na
realizacj$ malych projekt6w w ramach srodk6w, kt6rymi dysponuje Lokalna Grupa
Dzialania.
Poinformowal r6wniez, ze Stowarzyszenie LGD ,,Natura i Kultura" w zwia^zku z
niedotrzymywaniem przez Urzaji Marszalkowski termin6w platnosci srodk6w na jego
funkcjonowanie zwr6cilo si? do Gminy Kolbiel o udzielenie wsparcia fmansowego. Radni
wst^pnie zaaprobowali udzielenie pomocy fmansowej w kwocie 10.000 zl w marcu.

Nastej3nie W6jt Gminy zaprosil na ,,Jaselka", kt6re odb^dq. si? w Szkole Podstawowej im.
,,Armii Krajowej" w Kolbieli.

Realizuj^c pkt 5 porz^dku obrad pr/.ystapiono do podjccia uchwal.

Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr V/17/2011 w sprawie:
uchwalenia plan6w pracy stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel na 2011 rok.

Przewodniczajsy poszczeg61nych stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel przekazali pracy
tychze Komisji Przewodnicza^cemu Rady.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycza^cych projektu
uchwaly.
Pytah nie zgloszono.



Przystaj)iono do glosowania nad uchwal%Nr V/17/2011 w sprawie:
uchwalenia plan6w pracy stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel na 2011 rok.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych
sie^ - nie bylo. Uchwal? Nr V/17/2011 przyj$to przy 15 glosach za.

Wiceprzewodnicz%cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwale^ Nr V/18/2011 w
sprawie: powolania Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki
Zdrowotnej w Kolbieli.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytah dotycza^cych projektu
uchwaly.
Pytah nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod gtosowanie uchwal^ Nr V/18/2011 w sprawie:
powolania Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej
w Kolbieli.
Za glosowalo 15 radnych, g!os6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si$ - nie bylo.
UchwalaNrV/18/2011 zostalaprzyj^taprzy 15 gtosachza.

Wiceprzewodniczajsy Rady Pan Janusz Olszewski odczytal uchwal$ Nr V/19/2011 w sprawie:
zarzajdzenia wybor6w do organ6wjednostek pomocniczych Gminy Kolbiel.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotyczajsych projektu
uchwaly.
Pytah nie zgloszono.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr V/19/2011 w sprawie:
zarza_dzenia wybor6w do organ6wjednostek pomocniczych Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr V/19/2011 zostala przyj$ta przy 15 gtosach za.

Przewodniczacy odczytat uchwal$ Nr V/20/2011 w sprawie:
rozpatrzenia skargi Pani Danuty Kociszewskiej na dzialanie W6jta Gminy Kolbiel w sprawie
zmiany przeznaczenia dla nieruchomosci w Miejscowym Planie Zagospodarowania
Przestrzennego.

Nast$pnie Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Czajka przedstawil opini$
tejze Komisji w sprawie przedmiotowej skargi.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytah dotycza^cych projektu
uchwaly.
Pytah nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod giosowanie uchwal? Nr V/20/2011 w sprawie:
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si? - nie bylo.
Uchwala Nr V/20/2011 zostala przyj$ta przy 15 glosach za.



Wiceprzewodniczajiy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal$ Nr V/21/2011 w
sprawie: zatwierdzenia do realizacji przez Gminn^Bibliotek? Publicznq. w Kolbieli projektu
konkursowego ,,Biblioteka to jest to !" wsp61fmansowanego ze srodk6w Europejskiego
Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX
Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji w regionie, Dzialanie 9.5 oddolne inicjatywy
edukacyjne na obszarach wiejskich.

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Pani Janina Wieczorek przedstawila infonnacje o
projekcie p.n. ,,Biblioteka tojest to !", kt6ra stanowi zaiacznik nr 1 do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytah dotycza^cych projektu
uchwaly.
Pytah nie zgloszono.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwal? Nr V/21/2011 w sprawie:
zatwierdzenia do realizacji przez Gminnq, Bibliotek$ Publicznq. w Kolbieli projektu
konkursowego ,,Biblioteka to jest to !" wsp61finansowanego ze srodk6w Europejskiego
Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX
Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji w regionie, Dzialanie 9.5 oddolne inicjatywy
edukacyjne na obszarach wiejskich.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych si? - nie bylo.
Uchwata Nr V/21/2011 zostata przyj$ta przy 15 glosach za.

Wiceprzewodnicza_cy Rady Pan Janusz Olszewski odczytal uchwal? Nr V/22/2011 w sprawie:
nieodplatnego nabycia nieruchomosci gruntowych we wsi S$poch6w o la^cznej powierzchni
2.3800ha.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze likwidator Rolniczej
Sp6tdzielni Rzakta zaproponowal nieodplatne przekazanie Gminie Kolbiel grunt6w
potoznych we wsi S^poch6w.
Nastejmie poprosil o zadawanie pytan dotyczacych projektu uchwaly.
Pytah nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod gtosowanie uchwal? Nr V/22/2011 w sprawie:
nieodplatnego nabycia nieruchomosci gruntowych we wsi S^poch6w o la^cznej powierzchni
2.3800ha.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych sie_ - nie bylo.
Uchwala Nr V/22/2011 zostala przyj$ta przy 15 glosach za.

Pkt 6 i 7 porz^dku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Radny Pan Dominik Dqbrowski zapytal kiedy b$da^ realizowane wnioski na dofmansowanie
instalacji kolektor6w stonecznych i jakie srodki na ten cel uzyska Gmina Kolbiel.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze wnioski mieszkahc6w dotycza^ce instalacji
kolektor6w slonecznych zostaly przekazane do Urz^du Marszalkowskiego .
Informacje o ich akceptacji ba,dz odrzuceniu Gmina Kolbiel uzyska do kohca kwietnia.
Jesli Gmina nie uzyska dofinansowania projekt instalacji kolektor6w nie b$dzie realizowany.



Radny Pan Kazimierz Urbaniak wyrazit swoje watpliwosci co do smsznosci terminu
wybor6w soltys6w w zwiazku z kwestia^ zbierania podatk6w i pobrania inkasa.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek zwr6cila uwag?, ze kadencja sottys6w ulegnie przesuni$ciu
i dzi^ki temu nowo wybrani soltysi b$d^ mieli mozliwosc uzyskania takiej samej ilosci
transzy inkasa co ich poprzednicy. Podkre$lila tez, ze sprawowanie funkcji sottysa nie
oznacza bycia inkasentem. Przesunieeie terminu wybor6w organ6wjednostek pomocniczych
umozliwi zebranie podatku a tym samym nabycia prawa do wyplaty inkasa tym samym
softysom, kt6rzy przekaza_ mieszkaricom decyzje podatkowe. Przesunie_cie terminu wybor6w
umozliwi tez ich sprawniejsza_organizacje_.

Radny Pan KrzysztofCzajka zapytal kiedy b^dzie zrealizowany projekt utwardzenia drogi
powiatowej S^poch6w - Rudno, kt6ry mial okazj? ogIadac.

Radny Powialu Pan Grzegorz Michalczyk poinformowal, ze w projekcie budzetu powiatu na
2011 rok zadanie to nie zostalo zawarte. StwierdziJ, ze w czasie prac na budzetem powiatu na
2011 r. jest szansa zwiekszenia liczby inwestycji z uwagi na pozyskanie srodk6w
zewn^trznych na realizacj? projekt6w w ramach pomocy spolecznej. Poinformowal, ze prace
nad budzetem powiatu rozpocznq. si^ z kohcem stycznia i po ich ustaniu b$dzie m6gl udzielic
ostatecznej odpowiedzi na pytanie Radnego Czajki.

Przewodnicza,cy podzi^kowal wszystkim za przybycie i zamkna^l obrady V Sesji Rady Gminy
Kolbiel o godzinie 17 T

Do protokotu dola,czono:

1. lnformacj? Dyrektora Gminnej Biblioteki PubIicznej na temat projektu
pn. ,,Biblioteka tojest to !"

2. List$ obecnosci radnych.

3. List^ obecnosci softys6w.

Na tym protok6t zakonczono.

PRZEWODNICZACY
ProtokolowaI: RADY

, ^ , WaldemarKloch
Pawel Calka


